
 
 
Barendrecht, 12 juni 2014 
 
Betreft: Aanvullende vragen nav beantwoording vragen oversteek 3e Barendrechtseweg 
 
Geachte griffie, 
 
Dank aan wethouder Gebben voor het beantwoorden van onze vragen over de veiligheid rondom de 
toegang van de natuurspeelplaats Barend Bos. Mede ingegeven door de presentatie Programmatische 
Verkenning Zuidpolder in de oriënterende commissie Ruimte op 10 juni jl. stelt mijn fractie de volgende 
aanvullende vragen. 
 
In uw beantwoording geeft u aan dat er overleg met de wegbeheerder Waterschap Hollandse Delta is. 

1. Welke oplossingsrichtingen voor veiligheid van de 3e Barendrechtse weg worden op dit moment 
besproken? 

2. Wat is de voortgang op dit dossier, is er al een planning om oplossingen te realiseren? 
 
Wij hebben vernomen dat de financiering van oplossingsrichtingen een issue is.  

3. Hoe groot schat u de benodigde financiering? 
4. Wie moet de financiering verzorgen? Waterschap (beheer),  gemeente (veiligheid), gezamenlijk? 
5. Is er bereidheid om te kijken naar mogelijkheden van participatie door inwoners of organisaties? 

 
De presentatie Programmatische Verkenning Zuidpolder schetst mooie ideeën die de toestroom van 
bezoekers aan de (toekomstige) locaties van de 3e Barendrechtseweg flink kunnen laten groeien. 

6. Deelt het college onze mening dat de urgentie voor veiligheidsmaatregelen oploopt? 
7. Zo ja, hoe betrekt het college deze urgentie in overleggen met het Waterschap? 

 
Tijdens dezelfde presentatie werd gezegd dat de mogelijkheid van parkeervoorzieningen aan de westelijke 
zijde van de 3e Barendrechtseweg in overweging worden genomen.  Ook zouden scholieren van Dalton 
Lyceum en Calvijn Het Groene Hart vaker naar de Zuidpolder komen. 
In uw eerdere beantwoording deed u onze suggestie voor een wandel-/fietspad aan de westelijke zijde van 
de 3e Barendrechtse weg af met dat dit onnodig zou zijn ivm voetpad aan de oostelijke zijde en dat het 
willekeurig oversteken zou stimuleren.  
Wij menen dat wandelende of fietsende bezoekers aan Barend Bos en begraafplaats (en toekomstige 
activiteiten) die uit westelijke richting over de Kilweg komen nu onnodig tweemaal de 3e Barendrechtseweg 
moeten oversteken. Wij zien in een wandel-/fietspad dat afgescheiden is van de gewone weg door bv 
bossages juist een oplossing voor het verminderen van veiligheidsrisico’s van deze bezoekers. 

8. Is het college bereid om de eerder door ons gedane suggestie van een wandel-/fietspad aan de 
westelijke zijde van de 3e Barendrechtseweg in heroverweging te nemen? 

 
Alvast dank aan het college voor het wederom beantwoorden van onze vragen. Veiligheid in de Zuidpolder, 
in het bijzonder de 3e Barendrechtseweg, is voor GroenLinks een belangrijk issue. Wij streven naar 
veiligheidsmaatregelen vòòrdat een vervelende situatie zoals een ongeval zich voordoet. 
 
Vriendelijke groet, 
 
Tanja de Jonge 
Fractievoorzitter 


